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PROTOKOLL FRA STYREMØTE Nr. 6 - 2024 i OSLO TURNFORENING 
 
 
Dato:   Torsdag 12. desember 2024 – kl 17.00 
 
Sted:   St. Olavsgate 25 - kantinen 
 
Tilstede fra styret: Marianne F. Furuseth 
   Bente Skogsrud 

Nina R. Stien 
Odin Horne 
Ole B. Humborstad 

   Bente Christensen 
 
Ikke tilstede:  Siw Svendsen 
   Kristin B. Axberg 
  
Tilstede fra admin.: Fredrik Schøyen – daglig leder  
   Ingrid Dahl – senterleder Treningshuset 
   Stian Skjærahaug – sportslig leder Haslehallen  
    
    
Distribusjon:  1 eksemplar til styremedlemmene i styrene  
   1 eksemplar til revisor    
   1 eksemplar til kontrollutvalget 
   1 eksemplar til valgkomiteen 
   1 eksemplar til senterledere 
   1 eksemplar til medlemmer på nettsidene 
 
Sak nr.  Innhold   ________      
36/24 Godkjenning av protokoll nr. 5/2024 m/signering.  

Protokollen fra styremøte nr. 5/2024 ble gjennomgått.  
 
Vedtak: 
Protokollen fra styremøte nr. 5/2024 godkjennes.  

 
 
37/24 Statusrapport aktivitet november og oppstart 2025 

Daglig leder, sportslig leder Hasle og senterleder Treningshuset presenterte status for 
november aktiviteter. Det leveres fortsatt imponerende resultater i konkurranser,  
spesielt blant juniorgymnaster nasjonalt og internasjonalt. Juleshowene – syv stykk i 
alt; fem på Hasle og to på Treningshuset – har vært stor suksess, mye fordi et stort og 
veldig bra arbeide er lagt ned før showene av alle ansatte. Det har vært oppimot 1500 
personer som publikum totalt. Spesielt hyggelig at vi i år har avholdet Juleshowene i 
eget hus igjen. 
 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 
 

38/24  Oppfølgings-/Infosaker: a) Prosjekt utvikling tomt Hasle b) Endringer 
konkurranse c) Ungdom 13-18 år d) Kretsting 2025 e) Barneidrett 
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a) Prosjekt utvikling av tomt  
Daglig leder informerte fra mulighetsstudie i regi av Oslo kommune for tomten på 
Hasle. Det vil komme informasjon om finansiering av studien fra kommunen over 
nyttår. Saken kan knyttes opp mot vår festeavtale med kommunen som gjelder 
frem til 2051. Foreningen må derfor følge denne saken tett for å sikre anleggene 
våre på Hasle for fremtiden. 

 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering og administrasjonen følger opp saken. 

 
b) Endringer konkurranse 

Daglig leder informerte kort om kommende endringer for paraturn. NGTF har lagt 
paraturn under konkurransegrenene. Foreningen må vurdere hvordan vi organiserer 
grenen. Styret diskuterte saken. 

 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering og ber administrasjonen følge opp saken i 
styremøter fremover. 

 
c) Ungdom 13-19 år 

Styret har ønske om at denne gruppen følges opp fremover ettersom det er størst 
frafall i denne aldersgruppen innen idretten. Daglig leder informerte blant annet 
om ungdomssamling i november over en helg med overnatting. Stor økning i antall 
deltakere fra sist gang, så vi er på rett vei. 

 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering og ber administrasjonen følge opp at de unge om 
mulig får mer rytmisk kompetanse i treningen. 

 
d) Kretsting 

Det er ønskelig å sende minst to representanter til kretstinget i Viken og Oslo 
turnkrets. Det avholdes 22.- 23. mars, 2025 på Kongsberg. Videre er det ønskelig å 
fremme to kandidater for valgkomiteen i kretsen. 
 
Vedtak: 
Administrasjonen følger opp saken og om mulig sender representanter samt 
fremmer kandidater. 
 

e) Barneidrett 
Administrasjonen informerte om en sak i media på barneidrett. Det ble besluttet å 
se nærmere på hvordan vi best rekrutterer og samtidig overholder barnerettigheter 
nedfelt av NIF.  
 
Vedtak: 
Styret ønsker i notat å få belyst hvordan rekruttering til våre konkurransegrener 
faktisk skjer, slik at styret kan vurdere videre løp. 
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39/24  Budsjett 2025  

Daglig leder presenterte budsjett for 2025 med et resultat på kr 0,-. 
Inntektene forventes øke noe med økt dekning på breddeaktiviteten og noe økte 
tilskudd. Generelt er kostnader økt med 2,6 - 3%. Finansinntekter som i 2024, med noe 
økte renteinntekter. 

 
 
Vedtak: 
Styret vedtar budsjett for 2025 med et resultat på kr 0,- 
 

 
 
40/24 Stipend 2025 
 Daglig leder presenterte administrasjonens forslag til tildeling av stipend til utøvere 

for 2025. 
 

Vedtak: 
Styret vedtar administrasjonens innstilling til stipend for utøvere for 2025.  

 
 
41/24 Eventuelt: Styremøter 2025 

Årsmøte for 2024 avholdes 26.mars 2025. Neste styremøte avholdes i februar 
  

Vedtak:  
Daglig leder kaller inn til neste styremøte. 

 
 
 

Møtet ble hevet kl 18.35 
 

 
 

_____________________        _________________       _______________________ 
    Marianne F. Furuseth,       Bente Skogsrud,     Ole B. Humborstad,   

styreleder   nestleder         styremedlem  
  

  
   
 _________________  _______________  __________________ 
   Odin Horne,   Bente Christensen,   Nina R. Stien,  
     styremedlem         styremedlem     styremedlem  
 
  
  
__________________                ________________     
Kristin B. Axberg,       Siw Svendsen,   
    styremedlem        varamedlem   
  


